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Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szijjártó Péter, külgazdasági és külügyminiszter

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért Gyurcsány Ferenc miniszterének jobbkezét 
bízzák meg Magyarország képviseletével?"

Tisztelt Miniszter Úr!

 

2009 novemberében nevezte ki Hiller István akkori miniszterként Méhes Mártont a bécsi Collegium
Hungaricum élére, amely döntést akkor a fideszes kultúrpolitikus, képviselőtársunk, Halász János is
kritikával  illetett  írásbeli  kérdésében,  kiemelve:  a  választás  előtt  néhány  hónappal  történt  több
kinevezés is határozatlan időre, politikai egyeztetések nélkül.

Méhes Mártont akkor is sokan, a balliberális oldal véleményformálói is köztudottan Hiller István
jobbkezeként  tartották  számon,  aki  beiktatásakor  azt  tartotta  fontosnak  kiemelni,  hogy  olyan
intézményt szeretne vezetni, amelyet az osztrákok is magukénak éreznek. Mivel 2015-ig maradt
ebben a pozícióban, munkája során többször is olyan, köztudottan a balliberális oldalhoz tartozó
előadóknak, közéleti szereplőknek adott lehetőséget az intézményben, akik rendre igaztalan módon,
politikai  alapon  járatták  le  Magyarországot  akár  külföldön  is.  Ez  a  szemlélet  hogy  fér  össze
Miniszter Úr törekvéseivel?

A kérdés  azért  merül  fel,  mert  január  26-ától  ismét  Méhes  Márton  vezeti  a  magyar  kulturális
képviseletet  Bécsben:  egy  olyan  ember,  akinek  a  kinevezése  ellen  tehát  ellenzékben  még  egy
fideszes politikus is szót emelt,  rámutatva,  hogy a 2009-es kinevezéskor nem született  politikai
alku. Miért éppen a volt szocialista kormányok által kinevezett és a kulturális programok terén ezt a
szemléletet érvényesítő Méhes Mártont tartják a legalkalmasabbnak ezen pozíció betöltésére?

Várom érdemi válaszát!


